

Application Form 參展申請表

Part A: Exhibitor Information 參展商資料			
Company Name 公司名稱			
Dealer Name 經銷商姓名		Family Name 姓	Given Name 名
Address 郵寄地址			
Country 國家		E-mail 電郵	
Tel 電話		Fax 傳真	

Part B: Exhibitor's ID Badge Information 參展商證章資料	

* 4 ID Badges per Standard Non-Shared Table

* 2 ID Badges per Shared (1/2) Table

* Exhibitors are required to provide photo(s) when submitting the application form

* Each extra badge will be charged \$30 USD/per pc and the maximum is 2 pcs

*標準展位可獲發4個證章

*標準合租展位可獲發2個證章

*參展商須一併提供個人近照作印製證章用途

*參展商如需額外證章則須每個另繳30美元(最多兩個)

Part C: Bourse Selection 展位選項						
Please Click <input type="checkbox"/>	Table Type	Table Size	Showcases	Remarks	Price (USD)	Table no.
請點選 <input type="checkbox"/>	展位類別	展位大小	展示櫃數量	備註	價格 (美元)	展位拾號
<input type="checkbox"/>	Standard Non-Shared Table	36 X 72 inch	2		\$1,950	
<input type="checkbox"/>	Standard Shared (1/2) Table	36 X 36 inch	1		\$1,150	
<input type="checkbox"/>	Standard L-Shape Corner Table	36 X 72 inch, 18 X 72 inch	3		\$2,550	
<input type="checkbox"/>	Special L-Shape Corner Table	36 X 72 inch, 18 X 72 inch	3	B1, C1	\$2,750	
<input type="checkbox"/>	Special Table			D11	\$3,600	

*Backup Table: 18 X 72 inch

Part D: Other Service 其他服務		
Service 服務內容	Price (USD) 價格 (美元)	Please Tick 請點選
Extra Display Case 額外展示櫃	USD\$50 Per Case/每個50美元	<input type="checkbox"/>
Sales Assistant 銷售助理	USD\$120 per Person per Day/每位每天120美元	<input type="checkbox"/>
Visa Application 簽證申請	USD\$30 per Person/每位30美元; HKD\$230 per Person/每位港幣230元	<input type="checkbox"/>
Safe Rental 租借保險櫃 (3 Days/天)	USD\$380/380美元	<input type="checkbox"/>

Applicants who submit the application and make full payment at the show will enjoy a discount of \$100 off for a standard non-shared table, or \$50 off for a Standard shared table. (Cash only)

參展商在展銷會期間提交申請表並一併支付全數參展費, 可享\$100(標準展位)/\$50(半展位)美元折扣優惠。(僅限現金付款)

Payment Terms & Conditions 付款須知

1) Applicants must pay a deposit of at least half of the bourse fee when they submit their applications.

參展商在提交此表時須繳付參展金額的至少一半作為定金。

2) If an applicant cancels his/her application before 1 April 2020, he/she can receive a refund of half of the bourse fee.

No bourse fee will be refunded if the cancellation is made after 15 May 2020.

如參展商在2020年4月1日或之前通知取消承租展位, 主辦單位將退還一半已繳展位費用如於2020年5月15日後取消承租展位, 已繳租金一律將不退還。

3) The bourse fee should be fully paid by 1 April 2020.

參展商須於2020年4月1日前繳付全數展位租金。

4) Failure to make payment by the deadline will result in cancellation of your application.

如申請者無法在限期內交付全數費用, 申請單將會被取消。

5) For international wire service, international cheque or any other bank service that requires the exchange of foreign currency, USD \$50 will be charged as the service fee.

如申請者選擇簽發外幣外匯支票付款, 須額外繳交50美元作為銀行手續費。

I/We hereby declare that the above information is correct and accept the exhibition terms and conditions as part of this application.

茲證明上述所提供的資料屬實, 並接受所有參展條款。

Date
日期

Applicant Signature & Company Stamp
申請人簽署及公司印章

Organizer Enquiry 主辦單位查詢

Eternity Numismatic Co., Ltd 恆博錢鈔有限公司

Ms. Ai Tee Cheng 鍾小姐

Tel: +852-2521-3898

E-mail: Eternityhkinf@gmail.com

官方網站:

<http://www.eternity-hkinf.com/>

